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Vishandelaars ontstemd over kritiek van
vissers
nieuws

De vishandelaars reageren geprikkeld op de grieven van de vissers. Die vinden dat ze een
te lage prijs krijgen voor hun producten, terwijl de vissen tegen hoge prijzen over de
toonbank van de winkels gaan. "Wij zijn ons bewust dat de visserij het heel moeilijk heeft
en we zijn zeker bereid om mee te werken aan een oplossing", zegt Romeo Rau van
Vishandel Jens in Nieuwpoort, die spreekt in naam van de hele vishandel. "Maar wij zijn
het wel beu dat we steeds met de vinger worden gewezen".
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De vishandelaars reageren geprikkeld op de grieven van de vissers. Die vinden dat ze een te lage
prijs krijgen voor hun producten, terwijl de vissen tegen hoge prijzen over de toonbank van de
winkels gaan. "Wij zijn ons bewust dat de visserij het heel moeilijk heeft en we zijn zeker bereid om
mee te werken aan een oplossing", zegt Romeo Rau van Vishandel Jens in Nieuwpoort, die spreekt
in naam van de hele vishandel. "Maar wij zijn het wel beu dat we steeds met de vinger worden
gewezen. De Rederscentrale geeft verkeerde informatie, doet aan stemmingmakerij en misleidt het
grote publiek".
Romeo Rau vindt onder meer de prijsvergelijkingen die gemaakt worden niet eerlijk. "Er wordt
gesproken over een veilingprijs van 1,67 euro per kg voor pladijs. Dat klopt, maar deze pladijsjes
worden niet in de winkel verkocht en verhuizen naar Nederland. De pladijs die wij aankopen, kost in
de veiling tussen de 2 en 3,20 euro en wordt in de winkel verkocht tussen de 3,50 en de 5 euro. Is dat
overdreven? Wij hebben ook onze kosten en kunnen niet naar believen poen scheppen. Kijk maar
eens hoeveel vishandels de afgelopen jaren zijn verdwenen".
De vishandelaar maakt ook brandhout van het feit dat vooral goedkope exotische vis in de etalage
ligt. "Dit is het geval in de supermarkten waar zestig procent van de verkochte vis exotisch is. Bij
ons is dat één tot twee procent. Het grote probleem voor de vissers is de brandstofprijs. Voor één
kilogram vis is drie tot vier liter stookolie nodig. Er moet worden uitgekeken naar zuinigere
manieren van vissen. De overheid moet kijken voor een oplossing", besluit Romeo Rau.(KS)
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